# INFORMATION ON THE PHASE 期數的資料

### Name of the Phase of the Development

Phase 3 ("the Phase") of Wetland Lot No.33 Development ("the Development")
T6A and T6B, WV10 and WV11, House 1 to House 3 and House 5 to House 7 of the residential development in the Phase are called "Wetland Seasons Bay"

#### Name of the street and the street number

1 Wetland Park Road

### Total number of storeys of each multi-unit building

Tower:

T6A : 9 storeys T6B : 9 storeys

Villa:

WV10 : 6 storeys WV11 : 6 storeys

The above number of storeys excludes basement, ground floor (for T6A and T6B), transfer plate, roof and upper roof.

#### 發展項目期數名稱

Wetland Lot No. 33 Development 發展項目(「發展項目」)的第3期(「期數」) 期數中住宅發展項目的第6A座及第6B座、別墅WV10及別墅WV11、洋房1至洋房3及洋房5至洋房7稱為「Wetland Seasons Bay」

#### 街道名稱及門牌號數

濕地公園路1號

## 每幢多單位建築物的樓層總數

大廈:

第6A座 : 9層 第6B座 : 9層

別墅:

別墅WV10 : 6層 別墅WV11 : 6層

以上樓層數目不包括地庫、地下(第6A座及第6B座)、轉換層、天台及上層天台。

# INFORMATION ON THE PHASE 期數的資料

Floor numbering in each multi-unit building as provided in the approved building plans for the Phase

Tower:

T6A : 1/F-3/F, 5/F-10/F T6B : 1/F-3/F, 5/F-10/F

Villa:

WV10 : G/F, 1/F–3/F, 5/F-6/F WV11 : G/F, 1/F–3/F, 5/F-6/F

Omitted floor numbers in each multi-unit building in which the floor numbering is not in consecutive order

4/F is omitted

Refuge floor (if any) of each multi-unit building

Not applicable

**Total number of houses and house numbering** 

There are in total 6 houses in the Phase:

House 1

House 2

House 3

House 5

House 6

House 7

**Omitted house number** 

House 4

期數的經批准的建築圖則所規定的每幢多單位建築物內的樓層號數

大廈:

第6A座 : 1樓至3樓、5樓至10樓 第6B座 : 1樓至3樓、5樓至10樓

別墅:

別墅WV10 : 地下、1樓至3樓、5樓至6樓 別墅WV11 : 地下、1樓至3樓、5樓至6樓

每幢有不依連續次序的樓層號數的多單位建築物內被略去的樓層號數

不設4樓

每幢多單位建築物内的庇護層(如有的話)

不適用

洋房的總數及門牌號數

期數合共6座洋房:

洋房1

洋房2

洋房3

洋房5

洋房6

洋房7

被略去的洋房牌號數

洋房4